
 

 

 
MOTIE over een niet op de agenda opgenomen onderwerp 
Art. 29 RvO 

 

 
Aan de voorzitter van de raad van de gemeente Goeree-Overflakkee. 
 

 

Motie over een niet op de agenda opgenomen onderwerp 

 

 
Onderwerp: Verbeteren afhandeltermijn Wmo-meldingen en -aanvragen 
 

 
De raad van de gemeente Goeree-Overflakkee in vergadering bijeen 29 februari 2024 

 

 
Gehoord de beraadslaging, 
 
Constaterende dat: 

- Uit antwoorden op schriftelijke vragen van de SGP (SV.24.1) blijkt dat in 2023 voor 53% van de 

initiële Wmo-meldingen en voor 20% van de meldingen voor mutaties/verlengingen een 

verdagingsbericht is verstuurd; 

- De wettelijke afhandeltermijn van Wmo-meldingen en -aanvragen fors wordt overschreden; 

 

Overwegende dat, 

- Er de afgelopen jaren een toename is geweest van het aantal meldingen, onder andere door het 

afschaffen van de inkomensafhankelijke bijdrage;  

- De complexiteit en de administratieve last van meldingen toeneemt; 

- Daarnaast door vergrijzing, het de verwachting is dat het aantal meldingen eerder zal toe- dan 

afnemen; 

 

Verzoekt het college, 

 

- Voor de Kadernota 2025 met een actieplan te komen hoe de achterstanden op korte termijn 

ingelopen kunnen worden; 

- Tegelijkertijd te bezien hoe de dienstverlening aan onze inwoners met een zorgvraag structureel 

verbeterd kan worden met als ambitie zoveel mogelijk meldingen en aanvragen binnen de 

wettelijke termijn af te handelen; 

- Om deze structurele verbetering te bewerkstelligen in de loop van 2024 te komen met een brede 

verkenning waarin onderzocht wordt hoe het proces van Wmo-meldingen en/of -aanvragen 

verbeterd kan worden, door bijvoorbeeld (niet uitputtend) te verkennen: 

o Of de doorlooptijd en caseload positief beïnvloed kan worden door een deel van het proces bij 

het werkveld te beleggen (zoals bij de ketenzorg dementie); 

o Of best practices van andere gemeenten onze gemeente kunnen helpen om de dienstverlening 

te verbeteren; 



 

 

o Of de samenwerking met leveranciers en andere partners in de keten geoptimaliseerd kan 

worden; 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 
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